

CPQ™

Coaching Professional Qualification Ltd · United Kingdom

CPQ™ Governance Framework

إطار حوكمة CPQ™

CPQ-GOV-2026-v1.0

v1.0

مسودة للمراجعة الخارجية / External Review Draft

Issue date: 2026-08-16

Company No. 13427973

Prepared for external standards and governance review

رمز الوثيقة	CPQ-GOV-2026-v1.0
الإصدار	v1.0
الحالة	مسودة للمراجعة الخارجية
تاريخ الإصدار	2026-08-16
تاريخ المراجعة المقترح	2026-11-16
الجهة المالكة	Coaching Professional Qualification Ltd - Company No. 13427973

1. الهيكل التنفيذي القائم

أساس الوثيقة: ملفات CPQ المؤسسية وبطاقات الدبلومات، كتاب اكتشاف مسارك المهني في الكوتشينغ، كتاب أخلاقيات قانون التوجيه، والمحتوى المهني المنشور لدى CPQ. البنود الرقمية أو الإجرائية الجديدة التي لم تكن محددة في المصادر صيغت بوصفها سياسة CPQ مقترحة للمراجعة الخارجية وليست ادعاءً عن اعتماد أو اعتراف من جهة أخرى.

تستند الحوكمة إلى الهيكل التنفيذي الموثق في CPQ Compendium (CEO، COO، CFO وأقسام التدريب، تطوير الأعمال، التسويق والدعم)، وتضيف لجاًاً مهنية تفصل القرار الفني عن التشغيل اليومي.

2. اللجان

- Standards & Ethics Committee: المعيار والأخلاقيات والتحديثات.
- Credentials & Assessment Committee: سياسة الاعتماد والمقيمون والاستثناءات.
- Education Quality Committee: جودة برامج CPQ ومزودي التعليم.
- Research & Knowledge Committee: منهجية البحث والقاموس والمحتوى المرجعي.
- Appeals Panel: استئنافات مستقلة عن القرار الأول.

3. التعارض والتنحي

يقدم كل عضو إفصاحًا سنويًا وعن كل قضية. يشمل التعارض الملكية أو العلاقة المالية أو العائلية أو التدريب/الإشراف المباشر أو خصومة جوهرية. عند وجود تعارض مؤثر يتنحى العضو ولا يشارك في التصويت أو المداولة النهائية.

4. سجل القرارات والنسخ

كل قرار معيار أو اعتماد أو عقوبة أو استئناف يحمل تاريخًا، مرجعًا، الجهة صاحبة القرار، ملخص السبب وحالة التنفيذ. التعديلات على المعايير تُسجل في Version & Policy Registry.

CPQ™ Governance Framework

Board, committee, remit, conflict, recusal and decision-record framework

Document code	CPQ-GOV-2026-v1.0
Version	v1.0
Status	External Review Draft
Issue date	2026-08-16
Proposed review date	2026-11-16
Owner	Coaching Professional Qualification Ltd - Company No. 13427973

1. Existing Executive Structure

Document basis: CPQ institutional files and diploma cards, Discover Your Professional Path in Coaching, Ethics of Coaching Law, and CPQ's published professional content. New numeric or procedural requirements not already fixed in the source materials are presented as proposed CPQ internal policy for external review, not as a claim of recognition or equivalence by another body.

Governance builds on the executive structure documented in the CPQ Compendium (CEO, COO, CFO and training, business-development, marketing and support functions) and adds professional committees separating technical decisions from day-to-day operations.

2. Committees

- Standards & Ethics Committee: standards, ethics and revisions.
- Credentials & Assessment Committee: credential policy, assessors and exceptions.
- Education Quality Committee: CPQ programmes and education providers.
- Research & Knowledge Committee: research methodology, glossary and reference content.
- Appeals Panel: appeals independent from the original decision.

3. Conflicts & Recusal

Members make annual and case-specific disclosures. Conflicts include ownership, financial or family relationships, direct training/supervision relationships or material disputes. Where the conflict is material, the member recuses from deliberation and final vote.

4. Decisions & Version Records

Each standards, credential, sanction or appeal decision records a date, reference, decision body, reason summary and implementation status. Standards revisions are recorded in the Version & Policy Registry.

External Reviewer Notes

This page is intentionally blank for review comments.

Reviewer / Organisation

Date

Major changes required

Approval recommendation

Comments
